
 Protokół nr 36/ 2017 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 22 czerwca 2017 r. w godz. 15:30 – 16:25   w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

  

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Józef Wiesław Murawko    – przewodniczący Komisji, 

2. Wojciech Malesiński      – wiceprzewodniczący Komisji  

3. Grzegorz Gorlo 

4. Zdzisław Koncewicz 

5. Karol Korneluk 

6. Anna Ruszewska 

7. Andrzej Turowski                                                                                                                                                                  

 

Nieobecny: Zbigniew Roman De-Mezer 

 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                               
1. Łukasz Kurzyna  – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk 

  2. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta          

  3. Monika Podziewska  – Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów                                                                                     

4. Zygmunt Szutkiewicz – Naczelnik Wydz. Inwestycji 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Józef Wiesław Murawko, który powitał zebranych                          

i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  

Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

Prezydent Cz. Renkiewicz poprosił o wniesienie  do porządku obrad wniosku w sprawie 

zaopiniowania o wniesienie do spółki celowej, która będzie powołana wspólnie z funduszem 

inwestycyjnym Banku Gospodarstwa Krajowego Nieruchomości SA. w ramach realizacji 

rządowego programu „Mieszkanie +”.   

Przewodniczący zaproponował rozszerzenie posiedzenia o wniosek  jako punkt 7,                       

a wolne wnioski jako pkt. 8.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za   głosowało    – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 35/2017 posiedzenia Komisji Finansowo Budżetowej odbytego                         

w dniu 25 maja 2017 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  za 2016 rok. 

3. Zaopiniowanie wniosku Komendy Miejskiej Policji w Suwałkach w sprawie udzielenia 

wsparcia finansowego.  



4. Zaopiniowanie dokonania zmiany przeznaczenia rezerwy celowej z „Rezerwy celowej na 

wydatki oświatowe – remonty i awarie” na wydatki Żłobka Miejskiego w Suwałkach. 

5. Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta   na  2017 rok.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2017 –2035.  

7. Zaopiniowanie wniosku w sprawie  wniesienia przez Gminę Suwałki działek do spółki 

celowej, która będzie powołana wspólnie z funduszem inwestycyjnym Banku Gospodarstwa 

Krajowego Nieruchomości SA w ramach realizacji rządowego programu „Mieszkanie +”. 

8. Wolne wnioski. 

 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 35/2017 posiedzenia Komisji Finansowo Budżetowej odbytego                         

w dniu 25 maja 2017 r. 

 Przewodniczący Józef W. Murawko zapytał o uwagi i wnioski do protokołu.                       

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za   głosowało    – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  za 2016 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił i omówił  sprawozdanie finansowe Miasta 

Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2016 rok. Przedstawił pozytywne 

opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku oraz pozytywną opinię Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Suwałkach. 

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych 

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu  za 2016 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie wniosku Komendy Miejskiej Policji w Suwałkach w sprawie udzielenia 

wsparcia finansowego w kwocie 100 tys. zł.   

Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu 



Prezydent Cz. Renkiewicz  przedstawił wniosek Komendy Miejskiej Policji w Suwałkach 

w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w kwocie 100 tys. zł. Wnioskował tylko o kwotę                           

50 tys. zł. na sfinansowanie ponadnormatywnych służb na terenie miasta Suwałki. Natomiast 

pozostała kwota 50 tys. zł. – zakup materiałów rzeczowych  i eksploatacyjnych a także zakup 

materiałów biurowych, nie jest zadaniem samorządu.  

 Przewodniczący Komisji W.J. Murawko wnioskował o to, aby była zawarta umowa                       

w sprawie otrzymania przez Policję dofinansowania ponadnormatywnych służb na terenie 

Miasta Suwałki oraz aby  służby były pełnione w  godz. 18:00 - 2:00 w nocy.  

Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że oczywiście będzie zawarta umowa                                  

z Komendą Miejską Policji dot. sfinansowania ponadnormatywnych służb, oraz zostaną 

zawarte zapisy potrzeby wzmocnienia ilości policjantów w godzinach nocnych w Mieście 

Suwałki.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za pozytywną opinią głosowało  – 3 radnych  

przeciw    – 4 radnych 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec powyższego wniosek  Komendy 

Miejskiej Policji w Suwałkach w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w kwocie                    

100 tys. zł., został zaopiniowany negatywnie. 

 

Zaopiniowanie wniosku Komendy Miejskiej Policji w Suwałkach w sprawie udzielenia 

wsparcia finansowego w kwocie 50 tys. zł.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec powyższego wniosek  Komendy 

Miejskiej Policji w Suwałkach w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w kwocie                    

50 tys. zł., został zaopiniowany pozytywnie. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie dokonania zmiany przeznaczenia rezerwy celowej z „Rezerwy celowej                 

na wydatki oświatowe – remonty i awarie” na wydatki Żłobka Miejskiego w Suwałkach. 

Wniosek o dokonanie zmiany  stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

 Głos zabrał W. Stelmach Skarbnik Miasta poinformował o dokonaniu zmiany rezerwy 

celowej na wydatki oświatowe Żłobka Miejskiego w Suwałkach.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 



wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec powyższego dokonanie zmiany 

przeznaczenia rezerwy celowej z „Rezerwy celowej na wydatki oświatowe – remonty                         

i awarie” na wydatki Żłobka Miejskiego w Suwałkach, zostało przyjęte pozytywnie. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta   na  2017 rok.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił jedną z większych zmian inwestycyjnych                              

w budżecie miasta dot. sali sportowo-widowiskowej. Poinformował o przyznanych środkach                  

z Ministerstwa na ten cel do zakończenia budowy w kwietniu 2019 roku.    

Poinformował również o wsparciu p. Ministra J. Zielińskiego  w sprawie wniosku, który dotyczy 

budowy kompleksu boisk przy  Zespole Szkól Technicznych.  

 Skarbnik Miasta W. Stelmach  wniósł dwie autopoprawki: jedna to instalacja  

centralnego ogrzewania i ciepłej wody na ul Hamerszmita 5 i druga autopoprawka dotyczy   

zainstalowania  bramek wejściowych na stadionie, które będą spełniały wymogi zgodne                         

z przepisami.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie 

miasta   na  2017 rok.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2017 –2035.  

Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił zmiany w prognozie finansowej dochodów                                     

i wydłużenia terminu realizacji projektu budowy hali widowiskowo-sportowej.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych  (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Suwałki na lata 2017-2035.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 



Ad pkt.  7                                                                                                                                  

Zaopiniowanie wniosku w sprawie  wniesienia przez Gminę Suwałki działek do spółki 

celowej, która będzie powołana wspólnie z funduszem inwestycyjnym Banku 

Gospodarstwa Krajowego Nieruchomości SA. w ramach realizacji rządowego programu 

„Mieszkanie +”. 

Wniosek stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

 

 Cz. Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk poinformował, że trwają negocjacje                                    

z Bankiem Gospodarstwa Krajowego Nieruchomości S.A. związane z  wejściem Miasta do 

spółki celowej, która rozpocznie budowę około 100 mieszkań na wynajem zlokalizowanych  na 

rozwidleniu ulic Reja i A. Krajowej. Wkrótce zostanie podpisana warunkowa  umowa 

inwestycyjna na  budowę mieszkań.  

Głos zabrał Za-ca Prezydenta Ł. Kurzyna przedstawiając i referując zasady 

działalności i funkcjonowania spółki celowej.  Oferta  mieszkaniowa na wynajem skierowana  

jest do grupy ludzi młodych, którzy nie mają jeszcze ustabilizowanych dochodów i nie stać ich 

na kupno  nowego mieszkania od developera i nie kwalifikują się do mieszkań komunalnych.  

Zarząd Budynków Mieszkalnych będzie administrował tymi mieszkaniami czyli dzierżawiąc 

całą nieruchomość od spółki celowej, byłby odpowiedzialny za prowadzenie polityki wynajmu.  

Radny A. Turowski zapytał ile  powstanie mieszkań ? Odpowiedział Ł. Kurzyna, że 

powinno powstać 105 lub106 mieszkań.  

Przewodniczący komisji W. J. Murawko zapytał jaka będzie powierzchnia ww. 

mieszkań? Ł. Kurzyna odpowiedział, iż będą to mieszkania od 43 do 55 m kwadratowych.  

Radny Z. Koncewicz zapytał czy ww. wniosek nie powinien  być  zaopiniowany przez 

Komisję Strategii i Rozwoju Gospodarczego?  Ł. Kurzyna odpowiedział, że formalna procedura 

wnoszenia aportu  odbędzie się w kolejnych miesiącach. Projekt uchwały  będzie  wtedy 

rozpatrywany i opiniowany   przez Komisję Strategii i Rozwoju Gospodarczego oraz przez 

Komisję Finansowo- Budżetową.  

Radny W. Malesiński zapytał ile mieszkań ze spółki trafi do miasta? Odpowiedział                      

Ł. Kurzyna, że będzie to zależało od ostatecznej wyceny. Zostanie powołany rzeczoznawca 

majątkowy, który wycenia wartość majątku i wartość  spółki i na tej podstawie szacowana jest 

wartość udziału w spółce i w związku z tym w zależności od sposobu podziału nieruchomości.  

     

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec powyższego wniosek  w sprawie  

wniesienia przez Gminę Suwałki działek do spółki celowej, która będzie powołana 

wspólnie z funduszem inwestycyjnym Banku Gospodarstwa Krajowego Nieruchomości 

SA w ramach realizacji rządowego programu „Mieszkanie +”, został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

 



Ad pkt.  8                                                                                                                                  

Wolne wnioski.   

 Radny A. Turowski przypomniał, że radni otrzymali pismo od Wojewody Podlaskiego 

dotyczące  rozstrzygnięć  nadzorczych dotyczących uchylenia dwóch uchwał. Jedna to  uchwała 

w sprawie  Budżetu Obywatelskiego. Ł. Kurzyna wyjaśnił, iż zostały zakwestionowane zapisy, 

które już funkcjonują w tych uchwałach od kilku lat. Uchylenie zapisów w tej uchwale nie 

powoduje  wstrzymania procedury Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego. Natomiast drugi 

temat uchylenia uchwały dotyczącej planu zagospodarowania przestrzennego. Zapisy, które do 

tej pory funkcjonowały, teraz wzbudziły kontrowersje. Została stwierdzona nieważność całego 

planu, w związku z tym muszą zostać powtórzone procedury planistyczne. Plan po poprawkach 

powróci na sesję w miesiącu wrześniu lub w październiku br.    

 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.     

 

 

 

    Przewodniczący 

Komisji Finansowo – Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Józef  Wiesław Murawko    
        

 

 

         Protokół sporządziła:       

 

            Elżbieta Polańska 

Gł. Specjalista  w Biurze Rady Miejskiej  

 Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


